
Referat nr. 3/2023 KG agility

Tid og sted: 23.05.2023, Google Meet kl 20.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Synnøve Matre

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Nei
Synnøve Matre Medlem Ja
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Nei
Jan Egil Eide Medlem Ja
Johnny Aas Medlem Ja
Hans Strømsøyen Medlem Ja
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Nr Aksjon/
Vedtak

Ansvar

Godkjenning av referat 

Referatet fra møte 2 ble godkjent etter noen rettinger.

1 Harmonisering av avgifter for NOM 

KG Agility mener den foreslåtte påmeldingsavigten er alt for lav
til å dekke kostnader for arrangør. Når det er foreslått at endel 
utgifter skal dekkes av «Host Country» er dette en upresis 
beskrivelse. KG forstår dette som Hosting Kennel Club og ber 
om at dette endres.

1 Lage forslag til 
svar

Synnøve

2 Dommerhonorar

Det er enighet i KG at SHK sitt vedtak ikke er tilpasset behovet 
for agility. KG ønsker at kveldsstevner og kombinasjonen 
dømme/starte gir noe lavere dommerhonorar sammenliknet 
med det SHK sitt vedtak gir.

2 Lage 2-3 
alternativer 
som kan tas 
opp til 
behandling

Hans

3 Mannskapshjelp ved uttak

KG Agility mener at det må være opp til arrangør også på uttak 
å kunne be om hjelp fra deltakerne. Mottatt forslag er ikke en 
aktuell sak for KG.
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4 Nordisk 2025 – dato,  dato avklart med NKK?

Det er kun mottatt bekreftelse på at forslaget om 16.-17. 
august er mottatt. 

3 Sende epost til 
NKK og be om 
bekreftelse av 
dato.

5 Disp til å avholde stevne, fra HOHK v/Kjersti

Hamar og Omegn hundeklubb søker om dispensasjon til å 
avholde stevner i hall som måler 9,3x45 meter (ring vil være 
9,3x40 meter).
Det ble enstemmig vedtatt å si nei til mottatt søknad fra HOHK

4 Forslag til svar 
lages og deles 
med KG

Hans

6 Sette dato for nm og uttak 2025

Etter litt diskusjon ble det enighet om å sette dager for 
• uttak 2025 til 2. - 4. mai
• NM 2025 til 7. - 9. juni

(WAO  2025 er lagt til 14. - 18.5) 
Tid for EO og AWC er ikke fastsatt ennå.

7 Invitasjon til møte/ spørsmål til kompetansegruppe og 
klubber gitt ansvar for prøveformer

NKKs Hovedstyre har vedtatt å nedsette en arbeidsgruppe som 
har fått i mandat å vurdere organisering av agility i egen klubb, 
alternativt se på hvordan dagens ordning kan ivareta sportens 
behov bedre. Fra arbeidsgruppen har vi mottatt epost med 
tittel som overskriften her. Eposten inviterer til felles møte med
flere grener onsdag 31.5. kl 19-21. Før møtet ønsker 
arbeidsgruppen følgende: 
Konkret, men ikke uttømmende, ønsker vi skriftlig 
tilbakemelding på:
    Hvordan oppleves dialogen/ samarbeid med administrasjon?
    Er det en hensiktsmessig fordeling av oppgaver mellom 
administrasjonen og dere?
    Er det andre oppgaver dere kan/ bør/ ønsker bidra med?
    Vi ber om tilbakemelding innen 29.mai.

5 Det lages et 
forslag til svar 
på mottat epost
15.5 fra 
arbeidsgruppen
v/Hilde 
Engeland 

Anette 
og 
Synnøve

8 Informasjon

Synnøve og Jan Egil har bistått NM-komiteen med 
stevneoppsett. De har også gitt guidelines/forventninger til 
dommerne mht bl.a. hinderhøyder og vanskelighetsgrader for 
lagkvalifisering.
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